

Confirmation

Bestätigung

Product identification:
Produktbezeichnung 3RA, 3RB, 3RE, 3RF, 3RG, 3RH, 3RK, 3RM, 3RN, 3RP, 3RQ, 3RR,
3RS, 3RT, 3RU, 3RV, 3RW, 3SB, 3SE, 3SF, 3SK, 3SU, 3TB, 3TC, 3TD,
3TF, 3TG, 3TH, 3TK, 3TS, 3TX, 3UA, 3UC, 3UF, 3UG, 3US, 3UW, 3UX,
3VS, 3VU, 3ZY, 4A, 4AM, 4E, 4FD, 6BK, 6GK, 7PU, 7PV, 8WD, LZS,
LZX, 3RX, 3SX, 3TY, 4C, 4FB, 4FK, 4FL, 3UL, 7UG, 3TE, 3TW

Manufacturer:
Hersteller Siemens AG, DF CP

Address:
Anschrift DE-92220 Amberg

Manufacturer Declaration Radioactive Material in Products

Herstellereklärung Radioaktivität bei Produkten

The above mentioned devices fulfill the relevant legal requirements and therefore do not contain intentionally added radioactive material besides such small traces which may result from natural sources or from common industrial impurities.

Die oben genannten Produkte erfüllen die relevanten gesetzlichen Anforderungen hinsichtlich Radioaktivität von Materialien und/oder verwendeten Komponenten und enthalten keine absichtlich hinzugefügten radioaktiven Stoffe. Spuren davon resultieren aus natürlichen Quellen oder sind allgemein übliche industrielle Verunreinigungen.

This confirmation does not imply any guarantee of quality or durability. The safety instructions of the accompanying product documentation shall be observed.
Diese Bestätigung enthält keine Beschaffenheits- oder Haltbarkeitsgarantie. Die Sicherheitshinweise der mitgelieferten Produktdokumentation sind zu beachten.

Siemens Aktiengesellschaft: Chairman of the Supervisory Board: Gerhard Cromme;
Managing Board: Joe Kaeser, Chairman, President and Chief Executive Officer; Roland Busch, Lisa Davis, Klaus Helmrich, Janina Kugel, Cedrik Neike, Michael Sen, Ralf P. Thomas;
Registered offices: Berlin and Munich, Germany; Commercial registries: Berlin Charlottenburg, HRB 12300, Munich, HRB 6684; WEEE-Reg.-No. DE 23691322